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MĚSÍČNÍK OBČANŮ A PŘÁTEL JÍLOVÉHO

  LISTOPAD 2011 

Jílovská
Číslo 11
Ročník XX
Vyšlo dne: 18. 11. 2011
Zdarma

POZVÁNKA
na 12. zasedání Zastupitelstva města Jílového, které se bude konat v úterý 22. listopadu 2011 
od 16 hodin v 1. patře Jílovského zámku. Program bude zveřejněn na plakátech a úředních 
deskách města.

DUŠIČKY

Památka zesnulých nebo také hezky česky Dušičky, je svátek mimořádný. V tento den přicházíme na hřbitov, abychom zavzpomínali na 
naše milé a blízké, abychom jim byli blíž. Je to jeden z našich nejstarších svátků, v křesťanských zemích je slaven už od 10. století. Květiny 
a svíčky k němu neodmyslitelně patří a mají symbolizovat víru ve věčný život a demonstrovat přesvědčení, že život hrobem nekončí. V mi-
nulosti se v některých vsích na českém a moravském venkově peklo zvláštní pečivo zvané „dušičky“, jímž se obdarovávali pocestní, žebráci 
u kostela a chudí lidé. Hřbitov v Jílovém začátkem listopadu také ožil a rozkvetl našimi vzpomínkami.

PeN

foto: David Drobný

NOVÁ TAJEMNICE
MĚSTSKÉHO ÚŘADU

Starosta města jmenoval 7. října 2011 do funkce tajemni-
ce Městského úřadu Jílové  Ing. Radku Tomanovou. Učinil 
tak ve smyslu znění zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů a na základě výběrového říze-
ní na obsazení této funkce. Nové tajemnici úřadu přeje-
me, ať se jí práce daří.   

(MU)

Prosincové číslo Jílovské sovy 
vyjde v pátek 16. prosince 2011.

Uzávěrka všech příspěvků je 2. prosince 2011.

SOVA
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O čem také jednala
Rada města Jílové

Dne 5. 10. 2011 Rada města Jílové mimo jiné
• schválila uzavření konkrétních nájemních smluv
• schválila uzavření konkrétních nájemních smluv o nájmu hrobových míst
• uložila radnímu Lubomíru Michalcovi vyvolat jednání se zástupci
dotčených obcí o prodloužení termínu použití schválených finančních 
prostředků na provoz tratě č. 132 Děčín - Oldřichov u Duchcova pro rok 
2012 a schválila podání trestního oznámení pro poškozování železniční 
tratě č. 132 v úseku Děčín – Oldřichov u Duchcova, jednáním pověřila
s PČR radního pana Lubomíra Michalce
• vzala na vědomí sdělení MUDr. Vladimíra Holého, praktického dětského 
lékaře o dokončení rekonstrukce ordinace v č. p. 277, Mírové nám., Jílové
• vzala na vědomí „Přehled nájemníků k 30. 9. 2011, kteří si upravili byt, 
nebyt na vlastní náklady“ a kterým se o částku těchto nákladů investo-
vaných do oprav dočasně upravilo nájemné
• schválila uzavření Mandátní smlouvy MRS mezi Městem Jílové, se síd-
lem Mírové nám. 280, 407 01 Jílové, IČ: 00261408, zastoupeným sta-
rostou města Miroslavem Kalvasem a Statutárním městem Děčín, se 
sídlem Magistrát města Děčín, Mírové nám. 1175/5, Děčín IV, 405 38, 
zastoupeným Ing. Danuší Bednářovou, vedoucí odboru školství a kultu-
ry, jejímž předmětem je zajištění prodeje vstupenek na akce prodávané 
v rámci Městského rezervačního systému Děčín a schválila zřízení pro-
dejního místa pro internetový prodej Vstupenka Děčín na podatelně 
Městského úřadu v Jílovém 
• schválila pokračování dalších semestrů Virtuální Univerzity třetího věku
v Jílovém a schválila uzavření Smlouvy o spolupráci mezi Českou ze-
mědělskou univerzitou v Praze, se sídlem Kamýcká 129, 165 21 Pra-
ha 6 – Suchdol, zastoupenou rektorem, prof. Ing. Jiřím Balíkem, CSc.
a Městem Jílové, se sídlem Mírové nám. 280, 407 01 Jílové, zastoupe-
ným starostou města Miroslavem Kalvasem, ve věci zajištění a zpřístup-
nění výukových programů pro seniory 
• vzala na vědomí Provozní řád otopného systému Základní školy a ma-
teřské školy Jílové, okres Děčín, příspěvková organizace
• schválila pověření Bc. Daniely Ehlové, zástupce vedoucí OMH, k uzaví-
rání a ukončování smluv o výkonu veřejné služby mezi Městem Jílové, 
se sídlem Mírové nám. 280, 407 01 Jílové, zastoupeným starostou Miro-
slavem Kalvasem a osobami vykonávajícími veřejnou službu
• schválila Provozní řád dětského hřiště „Pod saunou“ a vzala na vědomí 
další informace týkající se provozu dětského hřiště
• uložila tajemnici MÚ prověřit umístění banerů na hasičské zbrojnici
v Modré a na č. p. 104, Teplická ul., Jílové 
• schválila zadání výběrového řízení na projektovou dokumentaci na 
rekonstrukci požární zbrojnice SDH Jílové - Modrá
• schválila zadání projektové dokumentace na sportoviště u ZŠ Jílové

O čem také jednalo 
Zastupitelstvo města Jílové 

Dne 25. 10. 2011 Zastupitelstvo města Jílové mimo jiné
• uložilo OSMSÚ a OF připravit analýzu mzdových nákladů a nákladů 
na zajištění provozu plynových kotelen v případě vypovězení smlouvy 
o dodávce tepla uzavřené se společností Termo Děčín, a. s., dále uložilo 
Finančnímu výboru ZMJ zpracovat doporučení způsobu provozování 
plynových kotelen 
• vzalo na vědomí vyjádření vedoucího oddělení Podpora kontroly mě-
ření ČEZ Měření, s r. o., že od roku 2005 nedošlo k neoprávněnému od-
běru elektřiny s následnou náhradou škody pro FC Jiskra Modrá
• uložilo OSMSÚ zajistit zpracování geometrického plánu pro určení 
rozsahu věcného břemene na části pozemku p. p. č. 941/1 v k. ú. Jílové, 
geometrického plánu pro zaměření stavby – čistírny odpadních vod
a zajištění vytyčení hranice pozemku mezi p. p. č. 948/2 v k. ú. Jílové
a st. p. č. 405 v k. ú. Jílové
• uložilo starostovi města svolat pracovní seminář Zastupitelstva města 
Jílové v průběhu měsíce listopadu až prosince 2011
• schválilo podepsání dodatku č. 3 ke Smlouvě o úvěru č. 1317/09/LCD
• vzalo na vědomí čerpání rozpočtu k 30. 9. 2011
• schválilo uzavření konkrétních kupních smluv
• vzalo na vědomí informace Ing. Ivy Strakové, které se týkají předlože-

Kompletní zápis a výpis z přijatých usnesení ZMJ a RMJ 
je zveřejněn na webových stránkách města.

w w w. m u j i l o v e . c z

ného Kanalizačního řádu Jílové - Kamenná pro jednotlivý kanalizační 
systém města Jílové - Kamenná zakončený výustí VK1, dále schválilo 
Plán financování obnovy kanalizace Jílové - Kamenná VK1 pro roky 
2012 - 2018 a také schválilo „Celkové vyúčtování všech položek výpo-
čtu ceny podle cenových předpisů pro vodné a stočné“ pro kalendář-
ní rok 2012 a vzalo na vědomí znění „Smlouvy o odvádění odpadních 
vod“ určené pro občany připojené na kanalizaci Jílové - Kamenná VK1, 
dle předloženého výčtu obyvatel, upravené dle připomínek Mgr. Libora 
Buchty
• schválilo, jako vlastník p. p. č. 3475/1, p. p. č. 3465, p. p. č. 3472, p. p. č. 1020/2 
a p. p. č. 3475/2 v k. ú. Jílové, vydání souhlasného stanoviska k provede-
ní plánovaných udržovacích prací správce toku – Lesů ČR, s. p. na vodo-
hospodářském majetku – Hornojílovském potoce, v rámci akce „Horno-
jílovský potok, ř. km 0,000 – 0,691“, kdy dojde k odstranění sedimentů
a očištění stávajících zděných konstrukcí za účelem obnovy průtočného 
profilu a technického posouzení míry opotřebení stávajících konstruk-
cí, dále schválilo jako vlastník p. p. č. 3475/1, p. p. č. 3465, p. p. č. 3472,
p. p. č. 1020/2 a p. p. č. 3475/2 v k. ú. Jílové, vydání souhlasného stano-
viska k provedení plánovaných udržovacích prací správce toku – Lesů 
ČR, s. p. na vodohospodářském majetku – Hornojílovském potoce,
v rámci akce „Hornojílovský potok, ř. km 0,000 – 0,691“, kdy dojde k od-
stranění sedimentů a očištění stávajících zděných konstrukcí za účelem 
obnovy průtočného profilu a technického posouzení míry opotřebení 
stávajících konstrukcí a také schválilo jednat ve věci žádosti doručené 
pod č. j.  6556/2011 dne 10. 10. 2011, tj. o záměru převodu a podmín-
kách převodu p. p. č. 3475/1, p. p. č. 3465, p. p. č. 3472, p. p. č. 1020/2
a p. p. č. 3475/2 nebo jejich částí v k. ú. Jílové z majetku města Jílové 
na Českou republiku s právem užívání pro správce toku – Lesy ČR, s. p., 
Správce toků – oblast povodí Ohře. Návrh formy převodu pro jednání
s žadatelem – směna za cestu na Vysoký Sněžník
• schválilo Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2011, o zákazu konzumace 
a zjevného umožňování konzumace alkoholických nápojů na vymeze-
ných veřejných prostranstvích města Jílového, přepracovanou dle ná-
vrhu a metodické pomoci dozorového orgánu MVČR
• vzalo na vědomí informaci o bytových domech ve vlastnictví města 
Jílové, jejich stavebním stavu a doporučení komise bytové a výstavby
a OSMSÚ týkající se dalšího nakládání s těmito nemovitostmi
• vzalo na vědomí žádost o uvolnění finančních prostředků na stavbu 
příjezdové komunikace ke garážím na p. p. č. 636/15 v k. ú. Martiněves
a schválilo odložení uvolnění finančních prostředků na stavbu příjezdo-
vé komunikace ke garážím na p. p. č. 636/15 v k. ú. Martiněves do doby 
obdržení dotace z ROP
• vzalo na vědomí vyúčtování 11. ročníku Jílovských slavností a uložilo  
OVVSČ dopracovat vyúčtování 11. ročníku Jílovských slavností o příjmy
• schválilo anketu „Jílovské slavnosti 2012“ dle předloženého materiálu 
a dále schválilo distribuci ankety formou vloženého letáku do listopa-
dového vydání Jílovské sovy
• schválilo poskytnutí finanční částky 5 000 Kč na pořízení mikulášské 
nadílky pro děti  

Ing. Olga Hrebičková, místostarostka, tel. 723 023 194

NOVĚ
TA K É
V JÍLOVÉM

- - - - - - - - - - -
KONTAKTNÍ

MÍSTO:
PODATELNA MÚ
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Z auta zmizela pila
7. října - Motorovou pilu odcizil včera v pozdních večerních hodinách neznámý lapka z vozidla zaparkovaného mezi obcemi Tisá a Sněžník. Škoda 
včetně rozbitého okénka činí něco kolem deseti tisíc korun. Po pachateli pátrají policisté z obvodního oddělení v Děčíně.

Se čtyřmi do hospody
17. října - Do jednoho z podniků v Jílovém vstoupil pátečního večera dvaapadesátiletý muž. Vzhledem k tomu, že měl již řádně vypito, vyvedla 
ho obsluha zase ven. Nedalo mu to a za čtvrt hodiny byl zpátky. Tentokrát svůj příchod doprovázel vulgárními nadávkami, načež přistoupil k ba-
rovému pultu a shodil z něj na zem dotykový počítač s tiskárnou. Svůj exces zakončil tím, že sám upadl na podlahu a díky zraněním, která si tak 
způsobil, putoval do nemocnice. Tam mu lékaři v krvi naměřili přes čtyři promile alkoholu, což vysvětluje, proč nebyl schopen běžné orientační 
dechové zkoušky. Další, s kým měl tu čest, byli policisté z obvodního oddělení, kteří válečníkovi ve zkráceném přípravném řízení sdělili podezření 
z výtržnictví a poškození cizí věci. To obnáší riziko až dvouletého odnětí svobody.

Asi chce do vězení
18. října - Podmínku v pobyt ve vězení si chce zřejmě proměnit čtyřicetiletý muž z Jílového. Jinak by v jednom ze supermarketů zdarma nesvačil 
pečivo a nepronesl krabici vína pokladnami bez zaplacení. To mohlo těžko dopadnout jinak, než sdělením podezření z krádeže na obvodním od-
dělení policie.  Vznikla mu tak šance až na tříleté ubytování ve speciálním penzionu s ostrahou.

Železnice
21. října - Hrozbě až tříletého vězení stojí tváří v tvář dvaadvacetiletý mladík z Jílového. Nedávno se měl totiž vloupat do obytného železničního 
vozu odstaveného v depu poblíž hlavního nádraží. Tam sebral z kasičky devět stovek. Přičteme-li poškození skleněné výplně okna, dostaneme se 
na částku větší, než pět tisíc korun. Případ zakončili policisté z železničního oddělení, kteří muže našli a ve zkráceném přípravném řízení mu sdělili 
podezření z krádeže vloupáním.

PIS Děčín

STALO SE V ŘÍJNU...

Problémový semafor
1. října - Hlídka MP v šest hodin ráno přijala oznámení, že v Modré směrem od Libouchce je rozbitý semafor. Hlídka na místě 
zjistila, že je povalený. Podle stop bylo zřejmé, že do něj narazilo auto. Strážníci MP provizorně semafor zprovoznili a dále zařídili, 
aby byl na místo vyslán technik firmy Wali, který jej opraví.

Konec dobrý, všechno dobré
19. října - V odpoledních hodinách hlídka přijala hlášení od ženy, která více jak hodinu postrádala a nemohla nalézt svou matku, 

která se sama nedokáže orientovat v čase a prostoru. Hlídka okamžitě na místě zjistila popis hledané ženy, rozdělila se a prohledala vytipovaná 
místa možného pohybu více než devadesátileté paní. Tu nakonec v předpokládaném směru strážníci nalezli a odvezli ji k dceři.

Uprchlík se ze svobody dlouho neradoval
27. října - Ve večerních hodinách přijala hlídka MP hlášení o irském setru, který se potuloval po Mírovém náměstí. Oznamovatel dále uvedl, že psa 
odchytil. Na místě hlídka psa poznala, kontaktovala majitele, který si psa vyzvedl a zároveň mu byla uložena bloková pokuta za porušení vyhlášky 
města č. 5/2009.

Kdo se bojí, nesmí do sklepa
30. října - Strážníci městské policie někdy řeší i kuriozní případy. Tentokrát pomáhali ženě, která volala MP Děčín, že jí přestalo topit plynové topení 
a ona se bojí jít do sklepa. MP Děčín kontaktovala strážníky MP Jílové, kteří k oznamovatelce dorazili ve 3 hodiny zimního času. V krátké době se na 
ni dozvonili a ona potvrdila, že opravdu volala. Vzhledem k tomu, že se žena špatně pohybuje a nemohla si dojít sama k sousedovi, který jí topení 
opravuje, probudili jej strážníci. Laskavý soused pak paní závadu odstranil.

A jaké nám plyne ze října poučení? – Už aby byla opravena silnice na Modrou a semaforu nebylo zapotřebí, že pes útěkář nás vždycky bude stát peníze 
navíc a že laskaví lidé a dobří sousedé jsou k nezaplacení, protože stáří nebo nemoc potkají jednou každého z nás.

(MP, PeN)

STRÁŽNICKÉ HUMORESKY ŘÍJNOVÉ

8. října - JSDHO Jílové - Modrá vyjela na žádost KOPIS Ústeckého kraje k úniku nebezpečné látky - motorové nafty - na pozemní 
komunikaci ul. Teplická v Jílovém (u ČS firmy PASOIL). Provozní náplň unikala během jízdy z poškozeného osobního automobi-
lu, následkem čehož vozidlo dostalo v levotočivé zatáčce smyk. Naštěstí při nehodě nebyl nikdo zraněn a nedošlo k žádné jiné 
škodě. Hasiči nejprve zamezili dalšímu Úniku motorové nafty a následně provedli asanaci vozovky. 

10. října vyjela hasičská jednotka našeho města společně s JPO HZS PS Děčín k dopravní nehodě osobního automobilu v Jílo-
vém Martiněvsi. Řidič nezvládl na mokré vozovce svůj vůz Chevrolet Spark a skončil v korytě Jílovského potoka. Posádka osobního automobilu byla 
v době příjezdu hasičů k zásahu již venku mimo vůz. Hasiči provedli protipožární opatření a automobil zajistili proti úniku nebezpečných kapalin
z vozidla do řeky. Při nehodě byly zraněny dvě osoby, které byly převezeny ZZS Děčín k ošetření do nemocnice. 

12. října - JSDHO Jílové - Modrá vyjela na žádost KOPIS Ústeckého kraje k dopravní nehodě osobního automobilu. Během vyprošťování vozidla
z prostoru lesa zpět na komunikaci došlo k úniku motorového oleje na pozemní komunikaci ul. Sněžnická. Hasiči provedli asanaci vozovky. 

30. října byla na linku tísňového volání oznámena ropná skvrna v korytě Jílovského potoka v prostoru u firmy SCA Packaging. Na místo vyjely jed-
notky HZS PS Děčín a SDH Jílové - Modrá. Hasiči nainstalovali sorbční hady a provedli posyp hladiny sorbentem. Dále zjišťovali zdroj znečištění, což 
se jim během několika minut podařilo. Jednalo se o kanalizaci vedoucí přes pozemek objektu rodinného domu. Na místě události byla přítomna 
PČR, zástupci ŽP ORP Děčín a Povodí Ohře. Hasiči našeho města místo průběžně kontrolovali a následující den provedli likvidaci sorbetu. 

Pavel Mošner – velitel JSDHO Jílové – Modrá  

HASIČI HLÁSÍ - UDÁLOSTI ZA ŘÍJEN
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Parkování vozidel v souvislosti se zimní údržbou komunikacíí
Upozorňujeme spoluobčany na znění § 25, odstavce (3) Zákona č. 361/2000 Sb.  „O provozu na pozemních komunikacích a změnách ně-
kterých zákonů“ (Zákon o silničním provozu), v platném znění:
„Při stání musí zůstat volný alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro každý směr jízdy; při zastavení musí zůstat volný alespoň 
jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro oba směry jízdy.“
Jedná se především o parkování vozidel v úzkých ulicích u rodinných domů, jejichž majitelé mají dvory, zahrady, garáže, avšak z nějakého 
důvodu neustále parkují na ulici a omezují provoz. Při zimní údržbě, kdy se komunikace ještě zúží vlivem sněhových bariér, pak tito neu-
káznění majitelé vozidel znesnadňují nebo dokonce znemožňují provedení zimní údržby. Upozorňujeme, že odbor místního hospodářství 
bude v těchto případech spolupracovat s městskou policií, případně s PČR, v souladu se zákonem.

Helena Javůrková, ved. OMH MÚ Jílové
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Pomoc města s financováním dobrovolných spolků a sdruženíí
Město každoročně přispívá dobrovolným 
spolkům a sdružením na činnost. Na území 
města Jílové je těchto organizací hodně,
a proto chceme, aby se dostalo na všechny. 
V minulosti se kladl důraz na spolky spojené 
s dětskými aktivitami (Klub biatlonu Jílové, 
Školní sportovní klub při ZŠ Jílové, FC Jiskra 
Modrá, FK Jílové, Sbor dobrovolných hasičů 
Jílové – Modrá). V některých případech šlo 
o podporu pro spolky, které neměly zamě-
řenou věkovou skupinu, například město 

podporuje TJ Obalex Jílové na udržování 
běžeckých tratí na Sněžníku. Dále město 
podporovalo různé turnaje, např. pořáda-
né Oddílem volejbalu Jílové. Vedení města 
se rozhodlo touto formou vyzvat všechny 
spolky a sdružení, které působí na území 
našeho města, aby zaslaly na město svou 
žádost, pokud budou potřebovat od města 
finanční podporu. Chceme rozdělit finanční 
prostředky mezi větší počet spolků a sdru-
žení a oddělit i účel. Se zaslanou žádostí 

prosíme o shrnutí Vaší činnosti: kolik máte 
ve spolku dětí z Jílového, kolik z jiných obcí, 
kolik máte členů celkem. Pokud obdržíte 
finanční pomoc od města, budeme chtít, 
abyste svou činnost prezentovali v našem 
měsíčníku „Jílovská sova“. Své žádosti zasí-
lejte v písemné podobě na MÚ Jílové a to 
nejpozději do 21. 11. 2011.

Ing. Olga Hrebičková, místostarostka,
tel. 723 023 194

MÍSTNÍ POPLATKY
Poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování

komunálních odpadů a poplatek ze psů

Všem, kteří stále ještě nemají zaplacené odpady nebo pejska bychom rádi tuto povinnost připomněli a požádali je, aby tak učinili do konce 
letošního roku. Vyhnou se tak nepříjemnostem spojeným s vymáháním poplatku. Při nezaplacení poplatku ve stanoveném termínu, čili po 
splatnosti (termín pro letošní rok do 31. 5. 2011), Vám poplatek bude vyměřen platebním výměrem. Při vyměřování správce daně může 
zvýšit poplatek až na jeho trojnásobek. Již v této fázi může dojít k navýšení a tím pádem budete mít zbytečně vyšší celkové výdaje. Pokud 
neuhradíte poplatek, který byl již vyměřený a toto rozhodnutí je v právní moci, musí správce daně a poplatku přistoupit k daňové exekuci. 
Proto zvažte své rozhodnutí, zda svou povinnost splníte, či nikoliv a zda tak učiníte raději v termínu splatnosti nebo až poté.
Několik informací pro ty, kteří ještě neměli tu možnost zavítat na finanční odbor:
Finanční odbor sídlí ve druhém patře budovy městského úřadu,
e-mail: fin@mujilove.cz, fin1@mujilove.cz, telefonní spojení: 412 557 734, 412 557 731.
Rádi Vám nejasné vysvětlíme, ochotně poradíme, abyste náš odbor opustili s úsměvem. 
Informace pro zaplacení poplatků:
Poplatek je možno zaplatit hotově v pokladně města (budova městského úřadu, přízemí vlevo). Je potřeba přesně nahlásit Vaše jméno, 
případně jména dalších, pokud platíte za druhé a sdělit datum narození, aby bylo jasné, koho se úhrada týká. Správné připsání úhrady je 
důležité pro nás i Vás. Při placení bezhotovostním převodem je potřeba přesně určit, koho se úhrada týká. Každý poplatník má svůj variabil-
ní symbol. V praxi to např. znamená, že pokud jste čtyřčlenná rodina, jste čtyři poplatníci a máte tedy čtyři variabilní symboly. Pro správný 
chod agendy místních poplatků je zapotřebí vzájemná komunikace mezi správcem poplatku a poplatníky. 

(OF)

OPRAVY KOMUNIKACÍ
V roce 2011 byly provedeny tyto opravy místních komunikací:
• oprava křižovatky ul. Libušina x ul. Průběžná; dále několik výtluků 

na ul. Lipové za 24 000,- Kč
• bodové výspravy výtluků, překopů, okraje silnic - v Kamenci,

v Modré a na ul. Javorská za celkovou částku 261 256,- Kč
• nejnutnější výspravy komunikace v Modré od Jílovského potoku 
 nad viadukt za 177 415,- Kč

• letmá výsprava poškozeného povrchu v Modré mezi I/13
a č. p. 55 za 13 940,- Kč

• oprava svahu na chodníku ul. K. H. Máchy u č.p. 258 za 49 626,- Kč
• oprava spodní části ul. Nerudova od ul. Vilové po ul. Kmochovu

za 288 334,- Kč
• letmé výspravy na části ul. Lipová za 3 540,- Kč
• letmé výspravy na části ul. Oblouková 1 770,- Kč
• letmé výspravy v ul. Přemyslova za 7 080,- Kč
• letmé výspravy v ul. Zahradní za 8 850,- Kč
• letmé výspravy ul. Lipová, nad ul. Zahradní za 17 400,- Kč

• bodové výspravy po opravách havárií technických sítí v majetku 
města za 14 040,- Kč
Celkem do 10. listopadu: 867 251,- Kč

Překopy na ul. Nová a ul. Lipová budou opraveny  firmou, která staví 
rodinné domy v lokalitě RD Kamenná, tyto opravy nebudou finan-
covány z rozpočtu města. Máme rovněž zájem ještě letos zpevnit 
rozšířenou část ul. Lipová od ul. Nová po ul. Zahradní.
Na rok 2012 zvažujeme kompletní opravu povrchu v ul. Vilová, 
kde sdružíme prostředky se společností SČVK, který zde letos re-
konstruoval vodovodní řad a některé přípojky. Na to navážeme
s výspravou přilehlé křižovatky a zbylé části ul. Nerudova. Pokud 
to rozpočet dovolí, další prioritu vidíme v ul. Kmochova a části ul. 
Konečná, kde je dosud povrch nezpevněný a prašný. Samozřej-
mostí pak budou další bodové výspravy výtluků ve všech částech 
města.

Helena Javůrková, ved. OMH MěÚ Jílové
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V říjnovém vydání Jílovské sovy jsme vás pozvali do zámku k projednání co vybudovat ve městě pro dorost. Tohoto setkání se nezúčastnil 
ani jeden spoluobčan. Náměty na realizaci různých záměrů tedy vložíme na webové stránky města. Nevěřím, že vlastně nic nechceme, pro-
to připravujeme anketu, kterou předložíme k odsouhlasení zastupitelům města na zasedání 22. 11. 2011 a poté se zveřejní v prosincovém 
čísle Jílovské sovy. Prosím, nebuďme lhostejní.

Stojíme v Jílovém o mládež a mládež o vyžití?

Děkuji paní Javůrkové, paní Ehlové, i dalším zainteresovaným pracovníkům Odboru místního hospo-
dářství v Jílovém, za rychlé řešení mé žádosti ohledně vody protékající podél Javorské ulice.

Š. Vnučková

Ptáte se, o čem bude tento článek? Narazíte 
v něm na „horké“ téma našeho města. Chtě-
ly bychom v něm vyvrátit mýtus, že jílovské 
školství je nekvalitní, jak si většina lidí asi 
myslí. V poslední době stále jenom čteme
a posloucháme negativní hodnocení na 
naši základní školu, a to je špatně. Teď to 
totiž vypadá, že je jílovská škola ta nejhorší 
pod sluncem. Ale to není pravda! 
Myslíme si, že v této škole jsou kvalifikovaní 
učitelé, které hodně lidí nedoceňuje. Mno-
ho žáků z této školy bylo bez problémů 
přijato na gymnázia, obchodní akademie, 
střední zdravotnické školy, střední průmy-
slové školy a ostatní, na které není jen tak 
jednoduché se dostat – nebo lépe řečeno 
– se tam udržet. Řekněme si na rovinu, kdo 
vašim dětem tyto informace předal? Máte 
VY tolik času, že se s nimi doma dvě hodiny 
denně učíte a vzděláváte je? Ne! Všechny 
tyto informace se musí dozvědět ve škole. 
Každý jistě ví, že školství je veřejná služba, 
ale musíme si uvědomit, že ne všechny ško-
ly plní tuto povinnost na 100 %. Naše zá-
kladní škola je však jedna z mála, která ano.
Děti většinou nedosahují takových vý-
sledků, jakých by si jejich rodiče přáli, aby 
dosahovaly. Problém je v tom, že ratolesti 
nechtějí poslouchat. Nemají zájem o to, co 
se jim kantoři snaží předat. A rodiče pak 
získávají pocit, že učitelé svou práci neod-
vádějí dobře a jejich ratolesti nic neumí. To 
ale není chyba učitelů. Zameťme si před 
vlastním prahem. Každý z Vás má doma 

dvě či tři děti, ale zkuste si mít jich kolem 
25, udržet jejich pozornost, namotivovat je
a navíc je něco naučit. Jak mají učitelé od-
vádět svou práci, když dnešní děti jsou drzé 
a neumějí se chovat? Stačí jeden, který za-
čne narušovat hodinu, ostatní se k němu 
velice rychle a ochotně přidají a kantor ne-
zmůže nic. Zkuste zkrotit třídu 25 žáků, kte-
ří jsou rozjívení, a absolutně se s nimi nedá 
pracovat. Vždyť nerespektují ani své rodiče, 
tak jak mají respektovat učitele, když ti na 
ně nesmí ani zvýšit hlas? Dnešní učitel už 
totiž nesmí vůbec nic!
Tak proč stále častěji rodiče posílají své děti 
do děčínských škol? Jsou snad lepší? Omyl, 
nejsou. Jílovská škola je stejně kvalitní jako 
kterákoliv jiná, ne-li ještě kvalitnější. Tak 
proč se o ní mluví stále jenom negativně? 
Protože nemá peníze na organizování in-
diánských stezek, žáci si pořád jenom na 
něco stěžují, všichni vyzdvihují pouze to 
negativní, pozitiva se opomíjí a kvalitní prá-
ce učitelů se bere jako samozřejmost? Ale 
to přeci samozřejmost není.
Spíš bychom se měli zaměřit na to po-
zitivní, protože to by určitě stálo za to 
připomenout. Naše Jílovská základka je 
bohužel pod stínem negativismu. Možná 
škola neuvolnila peníze na národní kolo 
indiánské stezky, ale víte, že nakoupila 
nové interaktivní tabule, které zlepšují vý-
uku!? Víte, že pořádá pro své žáky různé 
exkurze a výlety? Uvědomujete si, jaká je 
pro žáka výhoda, když přijde na střední 

školu, a má základy dvou hlavních cizích 
jazyků? Tuto službu mnoho základních 
škol neposkytuje. Jílovská základka má 
učební plány, které velmi dobře připraví 
žáky na studium střední školy, tedy pokud
o tuto přípravu opravdu stojí.
Je velice smutné, že tuto skutečnost nikdo 
nevidí. A je také smutné, že si nikdo neuvě-
domuje, jaké úsilí musí kantoři vynaložit na 
to, aby svým žákům předali své vědomosti
i přes to, že o to ne všichni stojí a dávají 
to velice hlasitě najevo. Obdivujeme je, že 
nacházejí stále novou sílu na to, aby znovu
a znovu vysvětlovali žákům například už 
probranou látku, i když by jim s ledovým 
klidem namísto toho mohli odpovědět: 
„Ale tohle už jsme probírali, nebudeme se 
znovu vracet k tomu, co máte dávno umět.“ 
Je nám záhadou, kde tu opakovanou sílu 
berou. Myslíme si, že bychom se všichni 
měli pozastavit nad tím, proč nikdo neoce-
ní nepochybně velice viditelné schopnosti 
naší školy, když jsou navíc prakticky za ro-
hem.
Touto cestou chceme také učitelům ze Zá-
kladní školy Jílové poděkovat za to, jak nás 
dobře připravili na střední školu (celý první 
ročník jsme se mohly prakticky flákat :-))
a popřát jim pevné nervy s dalšími žáky
a kritickými rodiči. Nezoufejte, oni na to, jak 
jste úžasní, jednou přijdou!

Spokojené absolventky
Základní školy Jílové 

BOŘENÍ MÝTŮ O ZÁKLADNÍ ŠKOLE JÍLOVÉ

NAPSALI JSTE NÁM
UPOZORNĚNÍ PRO RODIČE

V sobotu 3. prosince 2011 v obřadní síni Jílovského zámku naposledy v tomto kalendářním roce slavnostně přivítáme na 
svět nové občánky našeho města. Rodiče, kteří ještě nejsou se svými miminky přihlášeni, tak mohou učinit do 25. listopadu 
2011 na tel. čísle 412 557 721 nebo na e-mailu sek@mujilove.cz. Toto vítání občánků se týká dětí narozených od poloviny 
srpna do 23. října letošního roku. OVVSČ

RODIČE, PŘÁTELÉ ŠKOLY – přijďte vyjádřit svůj názor na ZŠ Jílové
1. 12. 2011 od 18.00 hodin ve velkém sále Jílovského zámku

 
Zveme všechny rodiče a přátele Základní školy Jílové na veřejné setkání, kde mohou otevřeně vyjádřit svou spokojenost s chodem ZŠ Jílo-
vé. Chceme mít k dispozici názory konkrétních rodičů na to, jak naše škola funguje a ne pouze tzv. „jedna paní povídala“. Uvítáme náměty 
na zlepšení, pokud je co zlepšovat.

Ing. Olga Hrebičková, místostarostka, tel. 723 023 194
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V pátek 21. 10. vyrazilo 52 žáků 2. stupně 
naší školy za vzděláním do Informačního 
centra Elektrárny Ledvice. V třípatrovém 
interaktivně vybaveném prostředí žáci 
shlédli 3D film o vzniku a evolučním vý-
voji naší planety, dozvěděli se, jak vznikla 
ložiska uhlí na Zemi a jakým způsobem 
je člověk začal využívat. Na trojrozměr-
né obrazovce se pomocí joystiku prošli 
vnitřkem tepelné elektrárny. Poslech-
li si zvuky elektrárenských zařízení na 
audiopanelu, prozkoumali on-line mě-
ření fotosyntézy živého stromu a další 
zajímavosti expozice. Po celou dobu 
byli žáci rozděleni do dvou skupin podle 
věku. Deváťáci vyslechli podrobný výklad
o fungování jednotlivých zařízení tepelné 
elektrárny, mladší žáci se naučili stručně 
popisovat její provoz. Nabyté vědomosti 
si pak všichni mohli prověřit v elektronic-
kém testu. Domů si děti odvážely spoustu 
informací, materiálů, ale i užitečných zá-
žitků. Akce se uskutečnila v rámci projek-
tu „Termoventily ozeleňují město“.

Ivana Špačková

„DEN ENERGIE“ V LEDVICÍCH

DRACI NAD JÍLOVÝM
Několik desítek dětí s rodiči si přišlo v polovině října pustit draky na 
Drakiádu na louku u jílovského hřbitova. Veřejnosti se tak poprvé 
představilo nově vznikající MC Sovička. To působí od 7. listopadu 
přímo v centru města a rozšiřuje tak nabídku služeb také pro před-
školáky a jejich rodiče. Ti si s sebou přinesli draky nejrůznějších tva-
rů, barev i konstrukcí. A snažili se svým dětem, z nichž mnohé viděli 
létajícího draka poprvé v životě, ukázat, jak vypadá pravé podzimní 
pouštění draků. Bohužel jim ale moc nepřálo počasí. Obloha sice 
byla jako vymetená, ale to nejdůležitější - vítr - se tu sobotu stalo 
krajně nedostatkovým zbožím. Proto rodičům, nejčastěji tatínkům, 
nezbylo ve snaze o vznesení draků do vzduchu než běhat po louce 
tam a zpět. A to vše za mohutného povzbuzování dětí. Ty, když od 
tatínků okoukaly správné pouštění draků, se vrhaly po louce s pro-
vázky v rukou tak nadšeně, že si jedno z nich ani nevšimlo, že běží 
bez boty. Ta zůstala ležet v dáli v trávě. 

Mateřské centrum působí v nově zrekonstruovaných prostorách 
přímo v centru města v bývalé ordinaci dětského lékaře. Rodiče
a jejich děti zde naleznou nejen hernu, ale také například učebnu. 
Hlavním cílem naší organizace je vytvořit přátelské prostředí pro 
rodiny s malými dětmi, umožnit seberealizaci maminkám mimo 
denní povinnosti a v neposlední řadě rozšiřovat znalosti nejen
v péči o dítě. To vše by samozřejmě nebylo možné bez podpory 
města Jílové a Ústeckého kraje. Pro letošní rok připravujeme ješ-
tě několik akcí pro veřejnost. Tou nejbližší je již 12. listopadu bazar 
dětského oblečení a dětských potřeb. Oproti zvyklostem nebude 
prodávající platit poplatek z prodaného zboží, ale pouze poplatek 
za pronájem stolu. Po bazaru pak bude následovat například bram-
boriáda, vánoční focení dětí nebo mikulášská pro nejmenší.

Marie Králová,
koordinátorka a zakladatelka MC Sovička

foto: Marie Králová

foto: Ivana Špačková
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V úterý 18. října 2011 více než dvacet dětí naší školy využilo ideálního počasí
a přišly si poměřit své síly v 1. ročníku Běhu zámeckým parkem. Závod organizoval 
ŠSK naší školy a soutěž byla určena pro děti 3. - 5. tříd.

V kategorii dívek si pro medaile doběhly tyto závodnice:
1. Miroslava Chaloupková
2. Pavlína Sedláková
3. - 4. Kamila Bednaříková a Kristýna Drienová

Mezi chlapci si v ještě daleko větší konkurenci, než u dívek vybojovali cenné kovy tito borci:
1. Lukáš Zámečník
2. - 3. Patrik Nguyen a David Petřík 

Akce byla velice zdařilá. Počasí, jak jsme se již zmiňovali, nám opravdu přálo. Děti braly 
závod nesmírně zodpovědně. Všechny se maximálně snažily o co nejlepší výsledek. Ovšem celé klání proběhlo ve velice příjemné a přátel-
ské  atmosféře a plně v duchu fair play. Všichni účastníci závodu obdrželi drobné dárky, malou sladkost a diplom. Hlavně si odnesou krásný 
sportovní zážitek.  Ze svého pohledu bych nade vše ostatní vyzdvihl skutečnost, že i dnes se najdou děti – a nebylo jich málo, které dají 
přednost aktivní účasti na sportovním odpoledni před sledováním televize nebo vysedávání u počítače. Za to bych rád poděkoval všem 
zúčastněným. Tedy nejen výše jmenovaným medailistům, ale i Elišce Rážové, Miroslavu Beránkovi, Rudolfu Kneprovi, Sebastianu Ehlovi, 
Petru Laštovkovi, Petru Veselému, Petru Novákovi, Ondřeji Mikšovskému, Pavlu Lavkovi, Ondřeji Katuščakovi, Václavu Vachulkovi, Danu 
Hrdličkovi a Jiřímu Hájkovi. Poděkování za pomoc při organizaci závodu patří Mgr. Anně Hryzlákové a Mgr. Pavlu Hryzlákovi.
A v neposlední řadě bych rád poděkoval maminkám E. Beránkové a E. Drienové, které přišly fandit a nakonec také pomáhaly se zajištěním 
hladkého průběhu závodu.

Heřman Žilík

BĚH ZÁMECKÝM PARKEM

Podzimní prázdniny doma na gauči? Anebo v Číně?Podzimní prázdniny doma na gauči? Anebo v Číně?
ŠSK při ZŠ Jílové pořádá každoročně o podzimních prázdninách sportovní pobyt v pře-
krásné krajině Lužických hor – konkrétně v malebné obci Kytlice. Soustředění je určeno 
pro děti z naší základní školy, které tuto nabízenou možnost hojně využívají. Nejinak 
tomu bylo i v letošním roce. Přihlásilo se přes 30 dětí, z nichž některé se bohužel nako-
nec nemohly pro nemoc zúčastnit. Tak snad za rok, marodi! Ve finále se letošního sou-
středění zúčastnilo 29 dětí pod vedením šesti zkušených pedagogických pracovníků. 
Vedení kurzu se vždy snaží v maximální míře využít možností okolní krajiny. Pokud to 
počasí dovolí, děti tráví co nejvíce času venku, v přírodě. To jediné se v letošním roce 
nepodařilo naplnit na sto procent. Do terénu jsme sice pokaždé vyráželi dvakrát den-
ně. Ale pro nepřízeň počasí se některé vycházky musely uskromnit na pouhou hodinu 
pobytu na čerstvém vzduchu. V ostatních aktivitách už vedení kurzu nezůstalo dětem 
nic dlužno. Děti prožily krásné a poučné čtyři dny ve znamení čínské kultury, jejích 
lidových zvyků a tradic. V rámci Velké dračí soutěže týmů jsme plnili nejrůznější úkoly. 
Kromě celotáborové sportovní ligy, v níž děti plní všemožné sportovní disciplíny, dále 

v průběhu jednotlivých dní postupně prozkoumaly nejbližší okolí, vyráběly čínské draky, zúčastnily se soutěže účesů – jak jinak než typicky 
čínských, vyráběly nejrůznější masky a škrabošky, v nichž si večer zahrály divadlo - nefalšovanou čínskou pantomimu. Vyráběli jsme tradič-
ní čínské klobouky, absolvovali jsme vědomostní kvíz o Číně, podívali jsme se do nedalekého Pekingu (České Kamenice) a oddali jsme se 
ladným rytmům při taneční soutěži. Závěr pobytu patřil pouštění draků, pravému čínskému karnevalu a poslední večer byl korunován vy-
hlášením vítězů celotáborového klání. Ve finále „zbyl“ diplom a sladký balíček na každého. Co je ovšem ze všeho nejpodstatnější? Všechny 
děti bez rozdílu si odvážely domů nezapomenutelné zážitky. Za to vše patří velké díky Mgr. Ivaně Špačkové, Mgr. Anně Hryzlákové, Pavle 
Špačkové, Andree Loskotové, Mgr. Pavlu Hryzlákovi a Heřmanu Žilíkovi. Ti ve svém volném čase připravují pro jílovské děti zábavu, která  
smysluplně naplní jejich volný čas. Tak co, děti?! Už víte, kde příští rok strávíte podzimní prázdniny?

Heřman Žilík

Ve čtvrtek 13. 10. 2011 proběhlo v Ústí nad Labem krajské kolo v přespolním běhu. Naše zá-
stupkyně ve složení Podrazová Eva, Podrazová Zuzana, Svatošová Veronika, Švejdarová Kamila, 
Špačková Tereza, Trpišovská Anna obsadily v silné konkurenci vynikající 1. místo v Ústeckém 
kraji. Děvčatům blahopřejeme k tomuto skvělému výsledku.

Mgr. Anna Hryzláková

OD TELEVIZE
A POČÍTAČŮ

Pokud má vaše dítko rádo 
přírodu, výlety, kamarády 
a dobrodružství, přihlaste 
ho do turistického oddílu. 
Přihlášky u p. Doležalové 
(CZMČ, škola na náměstí) 

nebo u p. Havlíčka (Modrá 
68 – dům u motorestu), 

tel.: 737 184 219
nebo 605 143 244.

Přihlásit se lze do konce 
roku 2012.



8

POUČENÍ - Postup při zpozorování požáru
Vážení spoluobčané, z důvodu, že bylo v našem městě v posledních měsících zaznamenáno několik případů špatného postupu při ohlašo-
vání vzniku požáru, je třeba Vám předat několik rad a pravidel. 
Každý, kdo zpozoruje požár je povinen učinit nutná opatření pro záchranu ohrožených osob, je-li to možné, požár uhasit a provést 
opatření k zamezení jeho šíření. Pokud nelze požár uhasit, je každý povinen vyhlásit požární poplach a přivolat požární pomoc.
Při hlášení požáru Hasičskému záchrannému sboru kraje - operačnímu středisku Ústí nad Labem (ohlašovna požáru) - podat informace
o tom KDO VOLÁ - KDE HOŘÍ - CO HOŘÍ.
Při požáru volejte tísňovou linku: 150,
případně přímou linku na ústřednu krajského operačního informačního střediska Ústí nad Labem: 950 431 010.
Jednotné evropské číslo tísňového volání: 112
Jednotné evropské číslo tísňového volání 112 je univerzální tísňové číslo, které funguje jednotně v celé Evropské unii a postupně je za-
váděno i v ostatních státech. Toto číslo lze volat z mobilních telefonů i z pevných telefonních sítí zdarma, kdykoliv se ocitnete v tísňové 
situaci. Pokud je zřejmé, že potřebujete pouze jednu ze základních složek integrovaného záchranného systému, je vhodnější volat přímo 
příslušné národní číslo tísňového volání (150, 155, 158, 156) za předpokladu, že toto číslo ZNÁTE! Pokud si nejste jisti, volejte číslo 112, které 
je provozováno současně s národními tísňovými čísly a je určeno k oznámení jakékoliv mimořádné události, zejména pokud ji bude řešit 
více složek IZS. V České republice obsluhuje linku 112 spolu s tísňovým číslem 150 Hasičský záchranný sbor České republiky.
Volání na čísla 150, 155, 156 a 158 je sice bezplatné, avšak v případě předplacených SIM karet je nutné mít na kartě alespoň minimální 
kredit (tj. karta nesmí být zcela vybita). 
Naproti tomu číslo 112 (rovněž bezplatné) má několik zásadních výhod: 
- je možné na toto číslo volat i bez vložené SIM karty nebo ze zcela vyčerpané předplacené karty. Na toto číslo lze volat i prostřednictvím 
sítí ostatních operátorů (čili v zahraničí i bez aktivovaného roamingu nebo tuzemsky i v místech, kde Váš operátor nemá pokrytí svým 
signálem)
- na toto číslo lze volat i ze zamknutého mobilního telefonu a dále umožňuje odbavování tísňových volání v češtině, angličtině, němčině.
POZOR! - vždy je identifikováno číslo volajícího, případně IMEI mobilního telefonu
 - vždy jsou předávány údaje o lokalizaci polohy volajícího
 - každé volání je zpětně dohledatelné - o všem existují záznamy

Zdroj: materiály MV ČR a HZS ČR
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Těšili jsme se, ale podzimní počasí nám nepřálo, nad měs-
tem se usídlily mraky a trápil nás déšť. Museli jsme nejdříve 
výlet odložit. Nakonec se přece jenom obloha protrhala
a tak jsme vyrazili za zážitky. Autobus nás vyvezl k fotba-
lovému hřišti, ty menší až na kopec a my se vydali vstříc 
očekávání. Farmou nás provázela paní Sýkorová. Zavedla 
nás ke králíčkům, prasátkům, za kravičkami. Zvířátka jsme 
postupně krmili pečivem, které jsme si v MŠ nasbírali a na 
oplátku jsme dostali čerstvě nadojené mléko od kravičky 
Moniky. Měli jsme ho poprvé v životě! Chutnalo báječně. 
A pak hurá ke koním - pohladili jsme si je, nakrmili, povo-
zili jsme se. Nakonec jsme se podívali do chléva na malá 
kůzlátka. Pak už jen cesta k autobusu a do školky. Budeme 
rádi, když budeme moci zvířátka zase někdy navštívit. Bo-
hužel nám byl upřen nádherný pohled do podzimní kraji-
ny plné barev, protože nad Jílovým panovala hustá mlha, 
ale takový je zkrátka podzim…
Děkujeme manželům Medunovým za milý, ochotný

a laskavý přístup a rodičům a dětem za sběr a odvoz pečiva, které jsme dále využili nejenom při krmení zvířátek na farmě, ale také 
jako dar zdejším myslivcům na přikrmování lesní zvěře.
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
Ještě ten samý týden se vydali předškoláci na návštěvu
k myslivcům. Dlouhou cestu - místy do kopce - zvládli na 
jedničku. Pan Freivald s panem Černým si pro děti připravili 
ukázky kůží lišek a kun, veverku a spoustu obrázků zvěře, 
kterou ve zdejším okolí můžeme najít. Viděli jsme paroží, 
kančí tesáky i orla. Páni myslivci dětem vysvětlili, že se zví-
řátka neloví pro zábavu, ale pro rovnováhu v přírodě – kvůli 
přemnožení, bezpečnosti, z důvodu stáří a slabosti zvěře – 
jako např. ulovený jelen, kterého jsme měli také možnost 
vidět. Upozornili nás na nebezpečí volného vodění psů
v lese – uhnání zvěře, vyvolávající zápal plic a smrt zvíře-
te. Děti slyšely a viděly mnoho zajímavého a cesta, která 
se zdála zpočátku dlouhá, nakonec krásně utekla. Tak brzy 
nashledanou!
Děkujeme mysliveckému sdružení Střela a to především 
panu Freivaldovi a panu Černému za příjemně prožité 
dopoledne. Lucie Hloušková

Výlet na farmu v Kamenci a mysliveckou chalupu
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...knihy pro dospělé: Havel, V.: Hry, Rob, J. D.: Smrtící posedlost, Carlyle, L.: Dámě nikdy nelži, Quick, A.: Až 
na dno, Müller, Z.: Islám a islamismus

Štrbáňová, S.: Sto českých vědců v exilu 
Encyklopedie přináší zasvěcené medailony věnované stovce významných vědců ze všech vědních oborů 
(matematiky, fyzikálních a technických oborů, chemie a vědy o životě, společenských věd a humanitních 
oborů), o kterých můžeme plným právem hovořit jako o reprezentantech české a zároveň i světové vědy 

– jde vesměs o někdejší pracovníky českých ústavů Československé akademie věd (existovala 1952 – 1992), kteří později odešli do exilu 
a pokračovali ve své odborné práci na významných zahraničních pracovištích; dosáhli tam mimořádných úspěchů a po listopadu 1989 
se mnozí z nich vraceli do vlasti vypomáhat našim vysokým školám a vědeckým ústavům při překonávání jejich izolace. Na autorství jed-
notlivých medailonů se podílel široký okruh předních odborníků z různých vědeckých institucí pod vedením pracovníků Kabinetu dějin 
vědy Ústavu pro soudobé dějiny AV ČR S. Štrbáňové a A. Kostlána. Kniha je uvedena rozsáhlou úvodní studií A. Kostlána, v níž je shrnuta 
problematika útěku intelektuálních a vědeckých osobností z komunistického Československa v letech 1948–1989. Čtenáře nepochybně 
zaujme i obrazové vybavení knihy, které přináší řadu dosud neznámých a nepublikovaných fotografií a dalších zajímavých dokumentů.

...knihy pro děti: Hrubín, F.: Od jara do jara, Karel, V.: Dětem, Rezková, M.: Babočky

Chapman, L.: Bezchybná 
Sarah má před sebou poslední ročník střední školy. A i když je trochu knihomol a chce se dostat na prestižní univerzitu, aby mohla studovat 
žurnalistiku, doufá, že by třeba mohla potkat také svou první velkou lásku. A pak přijde do třídy Rock Conway, a jako by se sny staly skuteč-
ností. Ovšem má to dvě drobné vady na kráse. Jednou z nich je její neúměrně velký a nepřehlédnutelný nos a druhou fakt, že se do Rocka 
zamiluje také její nejlepší kamarádka – bezchybná Kristen. Sarah se tak stává novodobým Cyranem. 

ORa

KNIŽNÍ OKÉNKO

Hladová koťata
[Andrea Luxová, 8.A]

Byla nebyla jedna malá 
rodinka, která se chystala na 
výlet. Maminka, tatínek, Tay-
lor, Ema, pes Bernie a koťata 
Meggie a Garfield.

Maminka připravila sva-
činu na výlet a pomohla 
tátovi naplnit termo láhev 
čajem. Ema s Taylorem hle-
dali svoje koťata i Bernie je 
hledal. Nikdo si totiž nevši-
ml, že se dostala do košíku 
se svačinou. Když byl tatí-
nek hotový s balením, řekla 
mu maminka:  „Ještě bychom 
měli nachystat svačinu pro 
koťata.“ Bernie začal štěkat 
na košík s jídlem. Táta se do 
košíku podíval a řekl: „Bez 
obav; jak se tak koukám, 
koťata už žádnou svačinu 
nepotřebují.“

„TO NEJ“ Z TÝDNE KNIHOVEN

malíř:
Jan Šulitka, 
3.A

placená inzerceJílovská firma nabízí
ZEDNICKÉ, MALÍŘSKÉ A NATĚRAČSKÉ PRÁCE

• REKONSTRUKCE BYTŮ, BYTOVÝCH JADER (KOUPELNY A WC), OBKLADY A DLAŽBA
• MALÍŘSKÉ A NATĚRAČSKÉ PRÁCE, PŘÍČKY A STROPY ZE SÁDROKARTONU

• MINERÁLNÍ PODHLEDY, ZATEPLENÍ A NATÍRÁNÍ FASÁD

KVALITNÍ PRÁCE ZA ROZUMNOU CENU!
KONTAKTUJTE NÁS:

e-mail: zemapra@seznam.cz, tel.: 776 078 386

ŘÁDKOVÁ INZERCE

PRODÁM zahradu i s chatou za kostelem. 
Cena dohodou. Tel.: 734 588 752 

PRODÁM kola zimní obutá, vyvážená na 
Felicie, Golf 2 atd., 4 x 100 mm, 165/70/R13. 
Velmi pěkný stav, cena dohodou.
Tel.: 721 206 869

KOUPÍM garáž v lokalitě Jílové - Kamenná. 
Prosím, nabídněte. Tel.: 777 233 188
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Chceme-li se chránit před savým hmyzem (komáry, muchničkami) nebo roztoči (klíšťaty), používáme 
nejrůznější spreje s repelentním (odpudivým) účinkem. Na podobném principu můžeme zabezpečit 
ochranu jednotlivých stromků nebo celých lesních porostů, jestliže budeme aplikovat repeletní pří-
pravky, které jsou buď odpudivé chuti, nebo nepříjemného zápachu. 
Chuťová odpuzovala (Cervacol Extra, Neoponit) se skládají ze suspenzí, které obsahují zdrsňující 
příměsi (písek, mletý vápenec). Pachové repelenty obsahují rybí olej (Stop Z) nebo repelentní látky 
(Nivus, SR-11 aj.). Repelenty se používají jako postřik nebo nátěr proti letnímu nebo zimnímu okusu, 
zpravidla bez rozlišení na jehličnaté i listnaté dřeviny, proti ohryzu a loupání kůry. Účinnost repelentů 
proti letnímu okusu by měla chránit po celé vegetační období, ale závisí na dodržení postupu apli-
kace, poměru ředění, u některých přípravků musí být sazenice suchá (Aversol, Pellacol), do zaschnutí 
aplikovaného repelentu nesmí pršet (Lentacol). Proti zimnímu okusu probíhá aplikace v obtížnějších 
klimatických podmínkách (VIII.–XI.) v době, kdy jehličnany mají již zdřevnatělé výhony, listnáče opa-
dané listí. Protože se většina přípravků ředí vodou, je pro postřik i nátěr doporučena teplota nad
5 °C (SR-11), nad 2 °C (Nivus), případně může klesnout až k nule (Pellacol). Přípravky se nenanáší na 
celou rostlinu, ale výhradně na terminální výhon (obrázek) a okus na bočních větvích a výhonech se 
připouští, neboť je nereálné ochránit celou dřevinu. 
Při ochraně stromů před zimním ohryzem a letním loupáním kůry se nanáší na kmen do 2,5 m výšky 
0,3 – 1,3 kg repelentu postřikem nebo nátěrem (Nivus, Recervin, Pellacol). Ochráněné jsou pouze 
nejkvalitnější smrky v porostu, které tvoří jeho základ a předpokládá se jejich mýtní zralost ve věku 

kolem 100 let. Repelentní přípravky, kromě odpudivého účinku, nesmí být fytotoxické k dřevině, toxické při pozření zvěří a musí mít regis-
traci. Z vlastní zkušenosti vím, že vysoký repelentní účinek měl medvědí a tygří trus, který jsem opatřil v zoologické zahradě. 
Zvěř kromě lesa ohrožuje i bezpečnost silničního provozu a střetnutí s divočákem nebo jelení zvěří může končit i tragicky. Řidiči jistě uvítají, 
že v úsecích se zvýšenou migrací zvěře přes komunikaci se aplikuje např. Hukinol, který odpuzuje pomocí koncentrovaného pachu lidské-
ho potu. Látkové proužky ošetřené repelentem se rozvěšují s odstupem 10 – 20 m ve výšce 50 cm, nevýhodou je krátkodobá (čtrnáctidenní 
účinnost, neaplikuje se na rostliny). Limes je aromatický repelent s dlouhodobým účinkem (půl roku), nezávisle na ročním období plaší zvěř 
a navádí ji při správném rozmístění mimo vozovku a nebo na její přehledné úseky. Neoplocené pozemky před zvěří chrání Kornitol ROT 
(účinnost 4 týdny po aplikaci). Nasáklé proužky látky se zavěšují 80 cm vysoko na kůly s odstupem 3 m. 
Všechna výše popsaná opatření na ochranu lesa vyžadují finanční náklady výrazněji vyšší než je hospodářský efekt z myslivosti, která má 
svou dlouholetou tradici. Naše navazující povídání s tématikou zvěře bude zaměřeno na přezimovací obůrky, které rovněž přináší byť ne-
přímo omezení škod na lesních porostech.

Prof. Emanuel Kula, Lesnická a dřevařská fakulta v Brně
Obr.: Nanesení repelentu na terminál sazenice

OCHRANA LESA PŘED ZVĚŘÍ

ČIŠTĚNÍ KOBERCŮ A ČALOUNĚNÍ

Koberec  1 m2/12,- až 15,- Kč dle znečištění
Sedací soupr. 1 sedací místo/100,- Kč
Matrace  1 m2/30,- Kč
Čaloun. letiště 250,- Kč
Čaloun. křeslo 150,- Kč
Židle s opěrkou   30,- Kč

Stroj Kärcher Puzzi 100 také k zapůjčení 250,-/24 h.
Čistící prostředek RM 760 100 g na10l/30,- Kč

DOPRAVA ZDARMA! Tel.: 739 403 965
www.cisteni.webnode.cz

placená inzerce

pondělí 28. 11. 9 – 17 hodin příjem i prodej
úterý 29. 11. 9 – 17 hodin prodej
středa 30. 11. 9 – 12 hodin prodej
  15 – 17 hodin vyúčtování

POPRVÉ A TŘEBA NE NAPOSLEDY!

PŘEDVÁNOČNÍ BURZA
HRAČEK, DĚTSKÝCH KNÍŽEK A SPORTOVNÍCH POTŘEB

Odrostly vaše děti některým hračkám či knížkám? Někomu možná ještě přinesou radost...
Pozor! Plyšové hračky max. do 10 kusů!

pondělí 28. 11. – středa 30. 11., krbový sál v 1. patře zámku
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POJĎTE S NÁMI ZA POHÁDKOU!

JAK SE ČERTI BÁLI!
 

neděle 4. prosince 2011, od 15 h., velký sál Jílovského zámku

Veselou pohádku o čertech a čertících v době Mikuláše
a předvánočním čase uvádí Docela velké divadlo Litvínov.

vstupné: děti 15,- Kč, dospělí 20,- Kč
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Vzpomínáme

Dne 23. listopadu 2010 tragicky zemřel pan František Kaše.
Stále vzpomínají maminka a bratři Milan a Vlastimil s rodinami.

Letošní rok uplynulo již deset let od tragické smrti paní
Lenky Maříkové. S láskou vzpomíná celá rodina.

Kdo jste ji znal, vzpomeňte s námi.
Za celou rodinu maminka a děti.

Dne 3. listopadu uplynulo 7 smutných let, kdy nás navždy opustil pan 
Stanislav Exler. Stále vzpomíná manželka a děti s rodinami.

11. listopad je dnem 20. výročí, kdy nás opustila paní Alena Sedlecká Berešová.
S láskou vzpomíná rodina.

11. listopadu tomu byly dva smutné roky, co nás navždy opustil náš 
milovaný manžel, tatínek, dědeček a pradědeček, pan Rudolf Hrdlička. 

Stále vzpomíná manželka a děti s rodinami.

ZVEME VÁS NA 

 ODPOLEDNÍ POSEZENÍ V DPS
TENTOKRÁT S MODRAVANKOU

 
v pátek 9. prosince, 14 – 16 hodin
v Domě s pečovatelskou službou

 

Po roce se opět setkáme v adventním čase, abychom
společně strávili několik příjemných chvil v prostředí

společenské místnosti DPS. 
Kvůli omezenému počtu míst přijďte včas!

Občerstvení zajištěno, vstup zdarma.
Dobrou náladu a úsměv ve tváři vezměte s sebou.

POJĎTE SE S NÁMI POBAVIT!

DUO CANZONE
PRO RADOST I POHODU

 
v sobotu 17. prosince, 15 – 19 hodin

1. patro Jílovského zámku

Oblíbení muzikanti se opět vrací do Jílového, aby Vás poba-
vili, roztančili a zahráli pro chvíle dobré nálady a pohody.

vstupné:
30,- Kč v předprodeji, 40,- Kč na místě



<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles true
  /AutoRotatePages /None
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Dot Gain 20%)
  /CalRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CalCMYKProfile (U.S. Web Coated \050SWOP\051 v2)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Error
  /CompatibilityLevel 1.4
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends true
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /CMYK
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments true
  /ParseDSCCommentsForDocInfo true
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo true
  /PreserveFlatness true
  /PreserveHalftoneInfo false
  /PreserveOPIComments true
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages true
  /ColorImageMinResolution 300
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 300
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeColorImages true
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages true
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages true
  /GrayImageMinResolution 300
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 300
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages true
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages true
  /MonoImageMinResolution 1200
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 1200
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeMonoImages true
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile ()
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /CreateJDFFile false
  /Description <<

    /BGR <>
    /CHS <FEFF4f7f75288fd94e9b8bbe5b9a521b5efa7684002000410064006f006200650020005000440046002065876863900275284e8e9ad88d2891cf76845370524d53705237300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c676562535f00521b5efa768400200050004400460020658768633002>
    /CHT <FEFF4f7f752890194e9b8a2d7f6e5efa7acb7684002000410064006f006200650020005000440046002065874ef69069752865bc9ad854c18cea76845370524d5370523786557406300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c4f86958b555f5df25efa7acb76840020005000440046002065874ef63002>
    /CZE <>
    /DAN <>
    /DEU <>
    /ESP <>
    /ETI <>
    /FRA <>
    /GRE <>

    /HRV (Za stvaranje Adobe PDF dokumenata najpogodnijih za visokokvalitetni ispis prije tiskanja koristite ove postavke.  Stvoreni PDF dokumenti mogu se otvoriti Acrobat i Adobe Reader 5.0 i kasnijim verzijama.)
    /HUN <>
    /ITA <>
    /JPN <FEFF9ad854c18cea306a30d730ea30d730ec30b951fa529b7528002000410064006f0062006500200050004400460020658766f8306e4f5c6210306b4f7f75283057307e305930023053306e8a2d5b9a30674f5c62103055308c305f0020005000440046002030d530a130a430eb306f3001004100630072006f0062006100740020304a30883073002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee5964d3067958b304f30533068304c3067304d307e305930023053306e8a2d5b9a306b306f30d530a930f330c8306e57cb30818fbc307f304c5fc59808306730593002>
    /KOR <FEFFc7740020c124c815c7440020c0acc6a9d558c5ec0020ace0d488c9c80020c2dcd5d80020c778c1c4c5d00020ac00c7a50020c801d569d55c002000410064006f0062006500200050004400460020bb38c11cb97c0020c791c131d569b2c8b2e4002e0020c774b807ac8c0020c791c131b41c00200050004400460020bb38c11cb2940020004100630072006f0062006100740020bc0f002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e00300020c774c0c1c5d0c11c0020c5f40020c2180020c788c2b5b2c8b2e4002e>
    /LTH <>
    /LVI <>
    /NLD (Gebruik deze instellingen om Adobe PDF-documenten te maken die zijn geoptimaliseerd voor prepress-afdrukken van hoge kwaliteit. De gemaakte PDF-documenten kunnen worden geopend met Acrobat en Adobe Reader 5.0 en hoger.)
    /NOR <>
    /POL <>
    /PTB <>
    /RUM <>
    /RUS <>
    /SKY <>
    /SLV <>
    /SUO <>
    /SVE <>
    /TUR <>
    /UKR <>
    /ENU (Use these settings to create Adobe PDF documents best suited for high-quality prepress printing.  Created PDF documents can be opened with Acrobat and Adobe Reader 5.0 and later.)
  >>
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks false
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks false
      /AddPageInfo false
      /AddRegMarks false
      /ConvertColors /ConvertToCMYK
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /DocumentCMYK
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure false
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles false
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /DocumentCMYK
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /LeaveUntagged
      /UntaggedRGBHandling /UseDocumentProfile
      /UseDocumentBleed false
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [2400 2400]
  /PageSize [612.000 792.000]
>> setpagedevice




